
  

 SBK Malmö Brukshundklubb PROTOKOLL FÖR STYRELSEMÖTE  

Datum: 2025-03-19 kl: 18:00             
  

Närvarande:  
Glenn Andersson, Eva Engeln Persson, Cecilia Uddman, Rickard Smitt, Linda Assarsson, Tina Olsson, Gunilla 
Andersson 

1. Mötets öppnade 
Ordförande hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.  

Inledningsvis deltar Yvonnoe Virgilli och lyfter en fråga en hos styrelsen angående styrelsefrämjandet och det 
merarbete det innebär. Rickard Smitt lyfter samma fråga. Diskussion om vad det ger klubben. Beslutas att 
söndagspromenaderna inte ska vara i Studiefrämjandets regi.  

2. Godkännande av dagordning  
Dagordningen godkändes.  

4. Godkännande av tidigare mötesprotokoll  
Tidigare mötesprotokoll godkändes.  

4. Rapporter  

4.1 Ekonomi  
Arrendefakturan har kommit och den ligger på 49 200 kr. Därutöver tillkommer 12 000 – 13 000 kr för apellplan.   
Kursavgifter har inkommit om ca 50 000 kr och från den summan avgår arvoden och böcker etc. Klubben har 
just nu inte intäkter som täcker utgifterna. Alla grupper har inte betalt in sina träningsavgifter och Chaterine följer 
upp.  

Gunilla och Rikard undersökt elkostnaderna och ser om klubben ska byta till rörligt.  

Gunilla har också undersökt om ett billigare abonnemang och byta till Telenor och då få ner kostnaden med 400 
kr. Beslutas att byta till Telenor och det går att få ner kostnaden.  

4.2 HUG  
Klubben har haft en valpkurs och en dubbelkurs. Rickard har en nästan avslutad kurs och ska påbörja en ny. 
Rallykursen som kom ut blev fulltecknad direkt. Så kursverksamheten är igång.  

SBK Burlöv hörde av sig för de hade en agilitykurs med bara två deltagare så HUG beslutade att meddela de 
som stod i kö i Malmö att anmäla sig till Burlöv. HUG tar en diskussion med Burlöv om att låna en instruktör.  

Allmänlydnadsinstruktörs utbildningen som skulle hållas har tyvärr för få anmälda så den kommer nog inte bli av. 
Det är synd för då kan klubben inte få fler instruktörer. 
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Specialsöksinstruktörsutbildning ska hållas och klubben skickar två som kommer utbilda sig. Utbildningen kostar 
14 000 kr men distriktet ersätter med 1 000 kr eftersom den är i Malmö. 

HUG har haft föredrag med Trikem som pratade om fodertillskott. Det var lyckat.  

HUG har också försökt att få till en HLR-utbildning för hundar men den kommer att skjutas till hösten.  

HUG har också planer på att ha en infokväll med bruksdomare, Chaterine är positiv och de ska se om de kan få 
till något.  

4:3 TK 
TK har haft årets första tävling. Det var högreklass spår. Det var lite få anmälda. I helgen har klubben en 
söktävling och en elittävling i spår den 13-14 april. Dessa tävlingar har många anmälda.  

Träningsgruppen Rallygrupperna har lagt ner sin grupp.  

4.4 Agilityn/Rally/specialsök 
Inget att rapportera.  

4:6 Markan/Kansliet/Fastigheten 
Klubben har fått nya skottkärror och sand och kaninhållsfyllning har varit med hålorna grävs upp ändå. 

Glenn har haft en byggare att titta på dörren. Glenn ska få ett kostnadsförslag. Styrelsen tar beslut när det 
kommer men alla är positiva. 

Boden är bortskänkt och elen är bortkopplad.  

Hörnsoffan är ersatt.  

Hyran  

4.7 Distriktet 
Glenn och Linda var på distriktsmöte. Distriktet har valt att gå minus i sin budget för att sprida sina intäkter till 
klubbarna. Klubbarna kan ansöka om att få ersättning för instruktörsutbildningar och funktionärer.  

4:8 Info/PR och Hemsida 
Klubben beslutar att teckna avtal med SBK angående att lägga hemsidan hos SBK. Gunilla administrerar  

5. Beslutsfrågor    
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6. Skrivelser   

7. Övriga frågor 
7.1 Klubben har fått klagomål från en av de närstående bostadsrättsföreningar.  
7.2 Fixardag behöver anordnas. Anna och Tina bokar en dag.  

8. Nästa möte   
Nästa styrelsemöte den 28 april 2025 och den 3 juni 2025 Samtliga möten är kl 18:00.   

9. Mötet avslutas 
Ordförande förklarar mötet avslutat.  

…………………………….  ……………………………. 
Glenn Andersson, Ordförande  Cecilia Uddman, Sekreterare  
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